



Power Bar

1. In the Box

PowerBar
USB-Micro charging cable

2. Charging your PowerBar

Connect the PowerBar using the USB charging cable included to the USB plug.

The light on the PowerBar will turn Red during charging and turn to Blue when charging is complete.

3. Charging your device

Once PowerBar is fully charged, you are able to charge your device with an appropriate cable.

(Please note that your device will indicate that it is charging, however PowerBar will not light up when charging your device.)

4. Technical specification

Capacity: 2200 mAh (8.14Wh)
Cell type: Lithium-ion
Input: Micro USB 5V DC/1A
Output: USB 5V DC/1A

Apple, iPod®, iPhone® and iPad® are trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries.

The HTC logo is trademark of HTC Corporation.

Nokia is a registered trademark of Nokia Corporation.

Samsung is registered trademarks of Samsung Electronics Co., Ltd.

Sony is a trademark of Sony Corporation.

Warning

Do not store battery in high temperature environment, including intense sunlight heat.

Do not place battery in fire or other excessively hot environments.

Do not disassemble this battery or attempt to modify it in any manner.

Do not attempt to charge battery using any method, apparatus, or connection other than the USB cable provided along with the product.

The Kase is not responsible for any damages to any device incurred through the use of this product.

All trademarks are the property of their respective owners.



Power Bar

1. Contenu de l'emballage

PowerBar
Câble de chargement Micro-USB

2. Recharger votre barre d'alimentation

Connectez la barre d'alimentation en branchant le câble USB inclus à la prise USB.

Le témoin devient rouge lorsque la barre d'alimentation est en cours de chargement. Le témoin devient bleu lorsque le chargement est complet.

3. Recharger votre appareil

Une fois que la barre d'alimentation est complètement chargée, vous pouvez recharger votre appareil en utilisant un câble approprié.

(Votre appareil indique qu'il est en cours de chargement mais aucun témoin lumineux de la barre de chargement ne s'allume en cours de chargement.)

4. Spécifications techniques

Capacité: 2200 mAh (8.14Wh)
Batterie : lithium-ion
Entrée: Micro USB 5V DC/1A
Sortie: USB 5V DC/1A

Apple, iPod®, iPhone® and iPad® sont des marques déposées par Apple Inc., enregistrée aux États-Unis et dans d'autres pays.

The HTC logo is trademark of HTC Corporation.

Nokia est une marque déposée de Nokia Corporation.

Samsung est une marque commerciale de Samsung Electronics Co., Ltd.

Sony est une marque déposée par Sony Corporation.

Avertissement

N'entreposez pas la batterie dans un environnement à haute température ou au soleil.

Ne placez pas la batterie dans le feu ou dans d'autres environnements où règne une chaleur excessive.

Ne démontez pas la batterie et n'y apportez aucune modification.

N'essayez pas de charger la batterie en utilisant une méthode ou un dispositif autres que le câble USB fourni avec le produit.

The Kase n'est pas responsable d'éventuels dégâts occasionnés suite à l'utilisation de ce produit.

Toutes les marques déposées appartiennent à leurs propriétaires respectifs.